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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Pótolják a hiányzó normatívát a mezőberényi időseknek?” címmel a Házszabály 91 .§-a

alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Szűcs Erika szociális és munkaügyi miniszterhez .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Asszony !

Választókerületem egyik településén, a Békés megyei Mezőberényben 2008 . január elsejétő l

hónapokon át gondot jelentett a szociális otthonba való beutalás . A szükséglet 4 órát

meghaladónak mutatkozott, amely – törvény szerint – „a külön jogszabályban meghatározott ,

egyéb körülményeken alapuló gondozási szükségletet igazoló szakvélemény alapjá n

nyújtható”. Tudva lévő, hogy – jogszabály alapján – 3 tagú bizottság dönt a kérdésben,

amelybe egy embert a polgármesteri hivatal, kettő t az állam delegál . Mezőberényben csak

március elseje után állhatott fel ez a bizottság, vagyis közel negyed éven át nem születhetett

érvényes határozat . A végrehajtási rendelet is hiányzott, tehát 3 hónap egész egyszer űen

kiesett az időből . Ebből a gyakorlatban az következett, hogy 14 fővel kevesebbel indult a 100

férőhelyes intézmény. A kisebb létszám kevesebb normatívát eredményezett – talán mondan i

sem kell, milyen nehézségeket okozott ez az intézmény és az önkormányzat életében . A hiány

az állam mulasztásából fakad .



Tisztelt Miniszter Asszony !

• Pótolják-e a fenti eset miatt kieső normatívát, s ha igen, mikor?

• Tudtommal a minisztérium már érdeklődött a helyi önkormányzatnál a hiányzó össze g

nagysága felő l . A térség képviselőjeként milyen hírt vihetek a mezőberényi

időseknek?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2008 . augusztus 25 .

Erdős Norbert
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